

《单词百科:inpatient是什么意思?inpatient怎么发音?inpatient的解释和用法》

英语单词inpatient是什么意思?inpatient怎么读?inpatient怎么发音?简答网为您整理了inpatient的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



inpatient怎么读

inpatient的读音:[npe nt]

inpatient的意思

1、n.住院病人;

inpatient的近义词

1、inmate n.同居者;居民;(监狱里的)犯人;

inpatient的反义词

1、outpatient n.门诊病人，不住院病人；

inpatient的双语例句

1、Upon being discharged from inpatient care, she remained antipsychotic medications, but also saw an analyst.

当她从住院部出院后，她仍旧服用抗精神病药物，但是还看分析师。

2、Septic shock induced by gram negative bacteria is the leading cause of inpatient mortality.

革兰阴性菌感染所致的中毒性休克是住院病人死亡的主要原因。

3、Method 81 patients (include inpatient and outpatient) came from the frist hospital of jilin university.

方法:81例慢性乙型肝炎病人均来自吉林大学第一医院住院及门诊的病人。

4、Method To analyse 120 at random the inpatient form 960 medical record the inpatient form 2006.

方法2006年度从住院病人的960份病历中随机抽取120份调查抗菌素使用情况。

5、Medicare payments were used to calculate total inpatient costs and costs day outside the hospital.

医疗保险付款用于核算总住院病人费用和院外每天费用。

6、Those severely injured patients should be transferred to the inpatient department for treatment.

病情较重的病号需要到住院部接受住院治疗。

7、The use of inpatient rehabilitative therapies among these four specialties was 40.3 % of the total use.

开放的四个医疗专科,其复健治疗利用共占总复健治疗利用40.3%。

8、The patient pays deposit in advance and shows deposit receipt in the inpatient office.

患者须预交押金,住院处出具押金收据。

9、Result: The inpatient cases with laser therapy cost most in drugs and pay at public expense chiefly.

结果: 激光治疗住院病人的费用,仍以药品费居首,以公费支付为主.

10、Methods Analysis was made by changes of inpatient number.

方法通过入院人数的变动进行分析.

11、Objective : To study Shugan Jieyu soup (SGJYY) adding electroacupuncture , treated inpatient with depression and observe its effect.

目的: 舒肝解郁饮 (SGJYY) 配合针刺治疗抑郁症效果临床观察.

12、The previous two years later transferred to inpatient.

前两年调到住院部以后.

13、Investigated objects and divided into groups: every patient is that of an inpatient with CRD.

研究对象及分组全部患者均为住院的慢性肾小球疾病患者,均为原发性肾小球疾病.

14、Inpatient Branch has an infection, liver disease Branch, medicine, surgery and traditional medicine and so on.

住院科包括有感染,肝病科,内科,外科和中药等部门.

15、Conclusion: Safety nursing may reduce physical safety incidents of the senile stroke inpatient.

结论: 安全护理有助于减少老年脑卒中住院病人的不安全事件的发生.

16、Yes, please show me your inpatient appointment card.

可以, 请出示你的住院证.

17、Patients were recruited from inpatient , outpatient, and emergency department settings.

患者是从住院部、门诊部和急诊部招募的.

18、The inpatient office inputs patient's related information on computer and offers

hospitalization record.

住院处将患者相关信息录入电脑,并提供住院病历号.

以上是简答网为您整理的inpatient怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于inpatient的用法

、inpatient的释义、inpatient的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/inpatient>

